



*Because every result matters™*

Sekisui has agreed to divest Sekisui Virotech GmbH in a stock sale to Virotech Diagnostics Holdings GmbH. The purchase price was not disclosed.

Sekisui Virotech is being purchased as an intact operating unit, which therefore includes the entire business, assets and all personnel. The company will operate under the name Virotech Diagnostics GmbH.

The Stock Purchase Agreement has been signed as of November 11, with a target closing date of November 30, 2016, subject to customary approvals.

Business will continue as normal throughout the transition, and product supply will continue with no anticipated interruption, with Virotech continuing their high levels of customer service and support.

Sekisui Diagnostics express our sincere appreciation to our customers and all Sekisui Virotech colleagues for many years of collaboration.

Please contact Dr. Klaus Ackermann at +49 6142 690 979 for additional information.

---

Sekisui hat beschlossen, die Sekisui Virotech GmbH in einem Anteilskauf des gesamten operativen Geschäfts an die Virotech Diagnostics Holdings GmbH zu veräußern. Über den Kaufpreis wurde Stillschweigen vereinbart.

Sekisui Virotech wird als intakte Betriebseinheit gekauft, die somit das gesamte Geschäft, Vermögen und alle Mitarbeiter umfasst. Das Unternehmen wird unter dem Namen Virotech Diagnostics GmbH firmieren.

Der Kaufvertrag wurde am 11. November 2016 mit dem Closing date 30. November 2016, vorbehaltlich der Erfüllung der handelsüblichen Bedingungen, unterzeichnet.

Das Geschäft wird während des gesamten Übergangs ohne Unterbrechungen fortgesetzt.

Sekisui Diagnostics dankt den Kunden und allen Kollegen von Sekisui Virotech für die langjährige Zusammenarbeit.

Für weitere Informationen wenden Sie sich bitte an Dr. Klaus Ackermann unter +49 6142 690 979.